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Zápis z 28. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves, 
konaného 2. 10. 2014 v 18.00 hod. v  obřadní síni úřadu městyse 

v Moravské Nové Vsi

Přítomni: Gréeová Eva
Košut Marek, Mgr.
Kučera Jaroslav
Maděřič Jan
Parma Zbyněk, Ing.
Petrjanošová Soňa, Mgr.
Sládek Tomáš, Ing.
Špačková Kučerová Eva, MUDr.
Tuček Jan
Valihrach Milan
Vaněk Radek, Ing.

Omluveni: Glos Jaroslav
Krutáková Jana, Ing.
Šrámek Pavel, Bc.

           Zugar Pavel, Ing.

Neomluveni:

Zapisovatel: Janulíková Martina

Ověřovatelé: Kučera Jaroslav
Tuček Jan

Bod č. 1 programu - Zahájení, program 28. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse

28. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil starosta městyse p. 
Mgr. Marek Košut v 18. hod. a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, způsobem 
v obci obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 8 členů, 4 členi jsou 
omluveni. Zastupitelstvo městyse je  usnášení  schopné.

Program 28. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

1. Zahájení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Rozpočtové opatření č. 2/2014
4. Obecně závazná vyhláška č. 4/2014, kterou se mění vyhláška o místních poplatcích
5. Zpráva Finančního výboru zastupitelstva  
6. Různé
7. Připomínky členů zastupitelstva městyse 
8. Připomínky občanů

            9. Závěr
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Starosta městyse p. Mgr. Marek Košut vyzval přítomné zastupitele a radní, zda mají dotazy, 
připomínky nebo návrhy na změnu programu. Žádné připomínky vzneseny nebyly.

Usnesení č. 1/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo program 28. veřejného 
zasedání zastupitelstva městyse.

H: 8 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatelku zápisu p. 
Martinu Janulíkovou.

H: 8 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 3/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu p.
Jaroslava Kučeru.

H: 8 pro 0 proti 0 zdržel se
  

Usnesení č. 4/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu p. Jana 
Tučka.

H:  8 pro 0 proti   0 zdržel se

          
Starosta městyse vyzval zastupitele, zda mají připomínky nebo výhrady k minulému zápisu ze 
zasedání zastupitelstva městyse ze dne 27.6.2014.
Žádné připomínky ani výhrady vzneseny nebyly.

V 18.05 hod. přišli zastupitelé paní Mgr. Soňa Petrjanošová a pan Ing. Radek Vaněk, 
zastupitelů je 10 členů a zastupitelstvo je usnášení schopné.

Usnesení č. 5/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zápis z minulého veřejného 
zasedání, které se konalo 27.6.2014.

H: 10 pro 0 proti 0 zdržel se
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Bod č. 2 - Zpráva o činnosti rady městyse

Starosta vyzval zastupitele, zda mají dotazy k činnosti rady za uplynulé období, které bylo 
zveřejněno v zápisech č. 87 až 89. Zastupitelé je  měli k dispozici a  byly ke shlédnutí  i na 
webových stránkách městyse.

Pan Maděřič měl dotaz ohledně prostoru kolem kasáren, komu to bylo pronajaté a ptal se na 
využití místnosti v pravé části budovy č.p. 117.
Starosta odpověděl, že dočasně prostory kolem kasáren  užívá firma pro skladování štěpky.
Na místnost v druhém podlaží budovy č.p. 117 byl vypsán záměr poskytnout jako výpůjčku. 

V 18.08 hod přišel p. Ing. Tomáš Sládek, zastupitelů je 11 členů a zastupitelstvo je usnášení 
schopné.

Usnesení č. 6/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady městyse.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod. č 3 programu - Rozpočtové opatření č. 2/2014

Zastupitelé měli návrh rozpočtového opatření č. 2/2014 k prostudování a tak starosta městyse 
upozornil pouze na některé položky v rozpočtu.
Např. částka 60 000,- Kč, která je určena na opravu zničeného bytu v budově MŠ, kde bude 
mít sídlo RK Brouček.
Částka 140 000,- Kč na dřevostavbu domku na hračky v MŠ. Původní šopy byly z důvodu 
špatného  stavu odstraněny.
Pan Maděřič měl dotaz, proč byt v budově MŠ nebude využíván školkou?
Starosta odpověděl, že záležitost byla konzultována s ředitelkou MŠ a ta s tím souhlasí. Byt 
bude využíván multifunkčně, jak MŠ tak i RK Brouček.
Dále je v rozpočtu částka 38 000,- Kč na opravu klubovny pro hasiče.
Je tam také počítáno s navýšením na chodníky na hřbitově, dále je tam návrh na 280 000,- Kč 
na opravu střechy na budově  č.p. 117 (zatím je naceněno pouze od p. Hlaváče).
Pan Maděřič připomínkoval, že již dříve  při minulé opravě této střechy upozornil na to, že 
nebyly dodrženy technické postupy při opravě.
Dále je v RO vyčleněno 600 - 700 tis. Kč na dovybavení kompostárny (toto je kryto 
obdrženou dotací) a 150 000,- Kč na opravu manipulátoru.

Pan Valihrach měl dotaz, co je to za domeček pro děti za 140 000,- Kč?
Starosta odpověděl, že se jedná o dřevěnou konstrukci, rozměry 3 x 8m, která je krytá 
tvrzeným plastem a má modřínový obklad. Cenovou nabídku zpracoval p. Přibil z Moravské 
Nové Vsi.
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Usnesení č. 7/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo rozpočtové opatření č. 2/2014, kde na
straně příjmů byl rozpočet navýšen o 840 600,- Kč, celkové příjmy po navýšení činí 50 740 
600,- Kč. Na straně výdajů byl rozpočet navýšen o 840 600,- Kč, celkové výdaje po navýšení 
činí 52 542 400,- Kč. 
.

H: 8 pro 0  proti 3  zdržel se
Petrjanošová Soňa
Kučera Jaroslav
Maděřič Jan

Bod č. 4 programu - Obecně závazná vyhláška č. 4/2014, kterou se mění 
vyhláška o místních poplatcích

Rada městyse projednala právní rozbor OZV č. 3/2014, o místních poplatcích, která byla 
schválena usnesením zastupitelstva na minulém veřejném zasedání č. 11/26/2014 ze dne 
27.6.2014. Odbor veřejné správy, dozoru a kontroly ministerstva vnitra shledal, že ustanovení 
čl. 5 je v rozporu se zákonem, neboť zákon 565/1990 Sb., o místním poplatcích, požaduje 
stanovení poplatku částkou za každý započatý 1 m2 plochy. Formulace užitá v OZV "za 
umístění zařízení na ploše do 20 m2 - 100,- Kč, za umístění zařízení na ploše 20 m2 - 200,-
Kč" je protizákonná, neboť se nejedná o stanovení částky za 1 m2 plochy. Formulace byla 
převzata z OZV č. 5/2007, o místních poplatcích. Tato OZV zřejmě nebyla postoupena 
MVČR ke kontrole. Rada městyse doporučuje zastupitelstvu schválení změny OZV č. 3/2014 
a to tak, že zde bude stanovena sazba 10,- Kč za 1 m2 plochy prodejního zařízení na 
prodejním místě č. 1 a 50,- Kč za 1 m2 plochy zařízení na prodejních místech č. 2 a 3.

Pan Kučera upozornil na to, že by se pro přesnější výběr poplatků měl zábor vždy měřit.

Usnesení č. 8/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo změnu Obecně závazné 
vyhlášky č. 3/2014 o místních poplatcích a to tak, že bude stanovena sazba 10,- Kč za 1 m2

plochy prodejního zařízení na prodejním místě č. 1 a 50,- Kč za 1 m2 plochy zařízení na 
prodejních místech č. 2 a 3.

H: 11  pro 0  proti 0 zdržel se

Bod č. 5 programu - Zpráva Finančního výboru zastupitelstva

Na minulém zasedání dne 27.6.2014  došlo k mylnému pochopení ohledně zprávy finančního 
výboru.  Členky FV nebyl přítomny a předseda FV p. Maděřič nepřečetl zprávu, nabídnul ji k 
dispozici občanům k přečtení, ale občané neměli zájem. Na zasedání byl vzat tento zápis na 
vědomí. Celé znění zápisu bude obratem zveřejněno na webových  stránkách obce. 
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Bod č. 6 programu - Různé

Změna zřizovací listiny základní školy
Rada městyse projednala usnesení Krajského soudu v Brně ze dne 25.7.2014, kterým byl 
zamítnut návrh na změnu názvu základní školy na "Základní škola Moravská Nová Ves, okres 
Břeclav". Původní název zněl "Základní škola Moravská Nová Ves, okres Břeclav, 
píspěvková organizace". Na žádost základní školy měl být dán název v obchodním rejstříku 
do souladu s rejstříkem školských zařízení, vedený Ministerstvem školství, mládeže a 
tělovýchovy,  který je školou užíván.  Stejně tak, již v roce 2009 byla přijata zřizovací listina s 
prvně uvedeným názvem. Tato nebyla v minulosti vložena do sbírky listin. Dle názoru KS 
musí být v názvu uvedena právní forma právnické osoby, tj. není možné ji z názvu vypustit.
Je tedy nezbytné, aby zastupitelstvo změnilo název školy ve zřizovací listině a současně bude 
změněn název v rejstříku MŠMT. 
Pan místostarosta připomínkoval, že by bylo nejlepší, aby byl název opraven v obchodním 
rejstříku.
Pan Ing. Vaněk podal návrh, aby z názvu bylo vyňato "okres Břeclav".

Usnesení č. 9/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo návrh opravy názvu 
základní školy na  název Základní škola Moravská Nová Ves, příspěvková organizace a to ve 
všech rejstřících.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Schválení dodavatele "Kompostárna Moravská Nová Ves - technické dovybavení"

Nabídky podaly fa  ALFA PROFI s.r.o. Brno, fa. Albera Morava s.r.o. Brno a fa Jan Havlík & 
Havlík. Obálky otevírala hodnotící komise ve složení Mgr. Marek Košut, Bc. Frýdková a p. 
Strejčková dne 18.9.2014 v Kroměříži. Původně měl místo p. Strejčkové jet p. Maděřič, ale 
ten se na poslední chvíli omluvil. Hodnotícím kriteriem byla cena. Byla vybrána fa ALFA 
PROFI s.r.o. Brno.
Zastupitelstvo má vyhrazeno právo schválit vybraného dodavatele.

Pan Ing. Vaněk vyzval ředitele Služeb p.o., aby se vyjádřil k tomuto nákupu stroje, protože 
zaměstnaci p.o. Služby  s tím budou pracovat. 
Pan Kučera poukázal na to, že nejlevnější varianta není vždy nejlepší a  že se strojem s fa 
ALFA PROFI s.r.o.  nebudou moci pracovat, pokud se k tomu ještě nepřikoupí doplňující 
zařízení. Stroj musí mít lištu na boku a nejezdit ve stopě. 
Pan starosta upozornil zastupitele na skutečnost, že obě zařízení splňují zadávací dokumentaci 
a obě mají možnost připojení na Faressin.
Pan Vaněk měl dotaz, zda musíme respektovat návrh výběrové komise.
Starosta odpověděl, že buď schválíme vybraného dodavatele nebo neschválíme, ale nyní 
nemůžeme vybrat jiného.
Pan Ing. Parma podotknul, že po roce aktivity koupi tohoto stroje nemáme vůbec to, co bysme 
si přáli a dotazoval se, proč nebyly dané požadavky na koupi stroje  specifikovány v zadávací 
dokumentaci, která je podána velmi obecně.
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Pan Ing. Vaněk měl dotaz - kdo schválil zadávací dokumentaci  a proč zde není uvedeno, že 
to má být použitelné na veřejném prostranství v areálu Služeb p.o.
Starosta - zadávací dokumentaci vypracovala společnost IWWAL consulting, s.r.o. Kroměříž 
a schválila ji rada městyse. 
Ing. Parma navrhnul, aby si sám ředitel Služeb zadal požadavky stoje, který mu bude 
vyhovovat.
Pan místostarosta svoje požadavky již sdělil - stroj musí mít lištu na boku a nesmí jezdit ve 
stopě.

Usnesení č. 10/28/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo zrušení soutěže na dodavatele 
"Kompostárna Moravská Nová Ves - technické dovybavení".

H: 9 pro 1 proti 1 zdržel 
Košut Marek Špačková Kučerová Eva

Bod č. 7 programu - Připomínky členů zastupitelstva městyse

Pan Maděřič měl dotaz ohledně revize výtahu ve školce, který je, dle jeho informací, údajně 
nefunkční. 
Pan starosta odpověděl, že o tom, že by výtah nefungoval není informován.
Pan místostarosta připomínkoval, že veškeré revizní zprávy mají k dispozici ve školce.

V 19.15 odešel "jako" p. Maděřič a usedl si mezi občany. Zastupitelů je 10 členů.

Pan Valihrach měl dotaz ohledně pojízdné prodejny, která vykupovala králičí kůže, to je 
zakázáno?
Starosta upozornil na zákaz podomního prodeje nebo prodej mimo místa k tomu určenému.

Bod č. 8 programu - Připomínky občanů

Pan Salajka měl dotaz proč je zakázán odvoz haluzí na sběrný dvůr, když se např. ulomí haluz 
nebo podobně - kam s tím?
Pan místostarosta odpověděl, že teď už je odvoz haluzí bez problémů, odváží se na kasárny,
kde se to štěpkuje. Je pouze problém se na ty kasárny dostat, protože na silnici je dvojitá bílá 
čára. 

Pan starosta informoval zastupitele a občany, že  byl přepracovaný návrh na finanční 
vyrovnání s provozovateli FVE. Místo 90 tisíc je tam nyní částka 270 000,- Kč ročně. Řeší se 
taky problémy s odstraněním zařízení po ukončení činnosti. Starosta nabídnul zastupitelům 
možnost se sejít ještě příští týden na zasedání a projednat tuto možnost  o vyrovnání
hlasováním. 
Zastupitelé možnost odložili na příští zasedání.
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Bod č. 9 programu - Závěr

Starosta Městyse Moravská Nová Ves Mgr. Marek Košut poděkoval zastupitelům za práci v 
uplynulém volebním období, občanům za účast a v 19.40 hod ukončil 28. veřejné zasedání 
Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.

V Moravské Nové Vsi 6.10.2014.

Mgr. Marek Košut Jaroslav Kučera
                   starosta    místostarosta

ověřovatelé: Jaroslav Kučera

Jaroslav Tuček

zapisovatelka: Martina Janulíková 
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